
Protokół Nr X z X zwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa,
która odbyła się w dniu 20 grudnia 2024 roku w sali konferencyjnej LCAS 

Podjęto uchwały w sprawie

X/71/2024 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2024 - 
2039

X/72/2024 zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok

X/73/2024 Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 - 2039

X/74/2024 uchwalenia budżetu Miasta Lubawa na 2025 rok

X/75/2024 ustalenia  procedury  przyjmowania  zgłoszeń  zewnętrznych  oraz 
podejmowania działań następczych

X/76/2024 zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu 
Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Pojezierze Sp. z o. o. z siedzibą 
w Elblągu                                                     (dot. ul. Kupnera 54 w Lubawie)

X/77/2024 zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu 
Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Pojezierze Sp. z o. o. z siedzibą 
w Elblągu                                             (dot. ul. Przemysłowej 18 w Lubawie)

X/78/2024 zmieniająca  Uchwałę  Nr  XVI/173/2012  Rady  Miasta  Lubawa z  dnia  27 
czerwca  2012  r.  w  sprawie  ustalenia  strefy  płatnego  parkowania  oraz 
ustalenia  wysokości  i  sposobu pobierania  opłat  za  parkowanie  pojazdów 
samochodowych w strefie płatnego parkowania na terenie miasta Lubawa

Obecnych radnych Rady Miasta – 13 wg podpisanej listy obecności.

Lista obecności radnych stanowi
zał. nr 1 do protokołu z sesji

Zaproszenie z porządkiem obrad stanowi
zał. nr 2 do protokołu z sesji

Ad. 1.   Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  otworzył  X  zwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Lubawa. 
Przywitał wszystkich radnych, Burmistrza Miasta Lubawa Macieja Radtke, Zastępcę Burmistrza 
Sławomira  Jamrożego,  dyrektorów  i  kierowników  jednostek,  zaproszonych  gości  oraz 
pracowników Urzędu.
Przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 
Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych na ogólny stan 15, co stanowi kworum, przy którym 
Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Przewodniczący Rady powiedział, że porządek obrad radni otrzymali w zaproszeniu i zapytał, czy  
ktoś zgłasza uwagi do ustalonego porządku. Uwag nie zgłoszono wobec tego przeszedł do jego 
realizacji.



Porządek obrad X sesji Rady Miasta Lubawa przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.
4. Podziękowanie dla wolontariuszy „Szlachetnej Paczki”.
5. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039,
b) zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok.
6. Prezentacja projektu budżetu na 2025 rok.
7. Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 - 2039:
a) Uchwała  Nr  RIO.VIII-0120-380/24  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 
w Olsztynie z dnia 19 listopada 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta 
Lubawa projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 - 2039,
b) opinia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Lubawa,
c) podjęcie uchwały.
8. Uchwalenie budżetu Miasta Lubawa na 2025 rok:
a) Uchwała  Nr  RIO.VIII-0120-383/24  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 
w Olsztynie  z  dnia  19  listopada  2024  r.  w  sprawie   wydania  opinii  o  przedłożonym  przez 
Burmistrza  Miasta  Lubawa  projekcie  uchwały  budżetowej  na  2025  rok  oraz  o  możliwości 
sfinansowania deficytu przedstawionego w tym projekcie.
b) opinia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Lubawa,
c) podjęcie uchwały.
9. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) ustalenia  procedury  przyjmowania  zgłoszeń  zewnętrznych  oraz  podejmowania  działań 
następczych,
b) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa 
na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  istniejącej  Społecznej  Inicjatywie  Mieszkaniowej  KZN 
Pojezierze Sp. z o. o. z siedzibą w Elblągu,
c) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa 
na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  istniejącej  Społecznej  Inicjatywie  Mieszkaniowej  KZN 
Pojezierze Sp. z o. o. z siedzibą w Elblągu,
d) zmieniająca  Uchwałę  Nr  XVI/173/2012  Rady  Miasta  Lubawa  z  dnia  27  czerwca  2012  r.  
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalenia wysokości i sposobu pobierania opłat 
za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania na terenie miasta Lubawa.
10. Zapytania w sprawach aktualnych problemów Miasta.
11. Odpowiedzi na zapytania.
12. Zamknięcie obrad.

Ad. 2.   Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poinformował,  że protokół  z  IX zwyczajnej  sesji  Rady 
Miasta znajduje się do wglądu w Referacie Organizacyjnym, w Biuletynie Informacji Publicznej 
oraz na eSesji. Następnie zapytał, czy radni mają pytania bądź uwagi do tego protokołu.
Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji.



Przewodniczący zarządził głosowanie. W wyniku głosowania protokół z IX zwyczajnej  sesji został  
przyjęty 13 głosami.

Ad. 3  .     Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.  

Burmistrz Miasta Maciej Radtke przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 29 listopada 
do 20 grudnia 2024 roku.

Sprawozdanie z działalności Burmistrza
stanowi zał. nr 3 do protokołu z sesji

Sekretarz Miasta Katarzyna Żuchowska przedstawiła sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na 
IX zwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa.

Sprawozdanie z realizacji uchwał 
podjętych na IX zwyczajnej sesji 

stanowi zał. nr 3a do protokołu  z sesji

Ad. 4.   Podziękowanie dla wolontariuszy „Szlachetnej Paczki”.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  powiedział:  „To  już  kolejny  rok,  jak  Wolontariusze 
„Szlachetnej Paczki” biorą udział w Ogólnopolskiej Akcji na terenie  Miasta i Gminy Lubawa.  Do 
projektu zgłoszonych zostało 18 rodzin. Zadaniem wolontariuszy było dotrzeć do nich, poznać ich 
historię i potrzeby. By zakwalifikować się do akcji, trzeba było spełnić określone warunki, między 
innymi finansowe. W wyniku tej  weryfikacji  zakwalifikowano 13 rodzin, w tym osoby starsze, 
chore,  niepełnosprawne,  rodzice  samotnie  wychowujący  dzieci  oraz  rodziny  wielodzietne.  Dla 
wszystkich udało się znaleźć Darczyńców. Lubawski sztab  tworzy 15 wolontariuszy. Wśród nich 
znaleźli się: Agnieszka Dombrowska, Dorota Polanowska, Iwona Kościńska, Martyna Guzowska, 
Barbara  Krajzewicz,  Miłosz  Ruczyński,  Mateusz  Żuchowski,  Karolina  Kowalkowska,  Elżbieta 
Empel - Mederska, Małgorzata Teresak, Jolanta Bukowska, Mariola Rynkowska, Anna Witkowska, 
Radosław Rybiński  oraz  Lider  Rejonu  Violetta  Lewandowska.  Burmistrz  Miasta  Lubawa wraz 
z Radnymi pragnie  serdecznie  podziękować za  Waszą bezinteresowną pomoc,  poświęcony czas 
oraz  za  aktywne,  potrzebne  uczestnictwo  w  działaniach  wolontariatu.  Życzymy  satysfakcji 
z aktywności na rzecz społeczności lokalnej oraz pomyślności w życiu osobistym”.

Następnie Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poprosił o podejście do przodu obecne na sali 
wolontariuszki:  Violettę  Lewandowską  oraz  Karolinę  Kowalkowską  i  wraz  z 
wiceprzewodniczącymi Rady Miasta  wręczył pamiątkowe upominki. 

Ad. 5.     Podjęcie uchwał w sprawach:  
a)     zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039,  

Wiceprzewodnicząca Rady Iwona Pruchniewska odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 



Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2024 – 2039.

Uchwała Nr X/71/2024
stanowi zał. nr 4 do protokołu z sesji

b)     zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok  

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Rolka odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok.

Uchwała Nr X/72/2024
stanowi zał. nr 5 do protokołu z sesji

Ad. 6.     Prezentacja projektu budżetu na 2025 rok.  

Skarbnik Miasta Honorata Muszyńska przedstawiła główne założenia projektu budżetu na rok 2025. 
Zastępca  burmistrza  Sławomir  Jamroży  przedstawił  zadania  inwestycyjne  dofinansowane 
i zaplanowane do dofinansowania ze środków rządowych, europejskich i z dochodów własnych. 

Prezentacja budżetu 
stanowi zał. nr 6 do protokołu z sesji

Ad. 7.     Uchwalenie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 - 2039:  
a)     Uchwała Nr RIO.VIII-0120-380/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej   
w     Olsztynie z dnia 19 listopada 2024 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza   
Miasta Lubawa projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lubawa na lata 2025 – 
2039,

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Rolka odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Uchwała Nr RIO.VIII-0120-380/24 
Składu Orzekającego RIO w Olsztynie
 z dnia 19 listopada 2024 r. 
w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Miasta Lubawa projekcie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Lubawa na lata 2025 – 2039
stanowi zał. nr 7 do protokołu z sesji



b)     opinia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Lubawa,  

Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Rady  Miasta  Lubawa  przedstawił  Wiceprzewodniczący 
Komisji Dariusz Kowalczyk.

Opinia Komisji Budżetu i Finansów
stanowi zał. nr 8 do protokołu z sesji

c)     podjęcie uchwały  

Wiceprzewodnicząca Rady Iwona Pruchniewska odczytała uchwałę. 

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 
2039.

Uchwała Nr X/73/2024
stanowi zał. nr 9 do protokołu z sesji

Ad. 8.     Uchwalenie budżetu Miasta Lubawa na 2025 rok:  
a)     Uchwała Nr RIO.VIII-0120-383/24 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej   
w     Olsztynie  z  dnia 19 listopada 2024 r.  w sprawie  wydania opinii  o  przedłożonym przez   
Burmistrza Miasta Lubawa projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok oraz o możliwości 
sfinansowania deficytu przedstawionego w tym projekcie.

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Rolka odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej.

b)     opinia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Lubawa,  

Opinię Komisji  Budżetu i  Finansów Rady Miasta Lubawa przedstawił Przewodniczący Komisji 
Janusz Sobiechowski.

Opinia Komisji Budżetu i Finansów
stanowi zał. nr 11 do protokołu z sesji

Uchwała Nr RIO.VIII-0120-383/24 
Składu Orzekającego RIO w Olsztynie
 z dnia 19 listopada 2024 r. 
w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Miasta Lubawa projekcie 
uchwały budżetowej na 2025 rok 
oraz o możliwości sfinansowania deficytu 
przedstawionego w tym projekcie 
stanowi zał. nr 10 do protokołu z sesji



c)     podjęcie uchwały.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  odczytał  projekt  uchwały,  a  następnie  zapytał,  czy  są 
pytania do tego projektu.

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Lubawa na rok 2025.

Uchwała Nr X/74/2024
stanowi zał. nr 12 do protokołu z sesji

O  głos  poprosił  Burmistrz  Miasta  Lubawa  Maciej  Radtke,  który  powiedział:  „Panie 
przewodniczący, Wysoka Rado. W samorządowym życiu każdego wójta, burmistrza, prezydenta 
miasta, są dwie ważne sesje. Pierwsza to uchwalenie planu finansowego na kolejny rok. Natomiast 
druga  sesja  to  wtedy,  kiedy  rozliczamy  ubiegłoroczny  budżet.  Nic  nie  buduje  tak,  jak 
jednomyślność  i  zgoda,  za  co  Państwu  bardzo  serdecznie  dziękuję.  Może  to  jest  trochę 
paradoksalne,  ale  zazwyczaj  Rady  uchwalają  nieaktualne  już  plany  finansowe,  bo  w  pewnym 
momencie  dobrze  wiecie,  jest  to  stan  na  dzisiaj,  natomiast  w  styczniu  będziemy  już  budżet 
korygować, bo w trakcie roku średnio zmienia się on 100 razy. Jest to budżet miasta, to jest taki 
żywy organizm, gdzie musimy na bieżąco reagować zgodnie z  potrzebami.  Padło dzisiaj  wiele 
dobrych, ciepłych słów pod adresem zadłużenia, jeśli chodzi o zadłużenie rzeczywiście ono jest  
niskie, ale to jest wynik decyzji tegorocznej również Państwa, bo przyszłoroczne raty kapitałowe 
kredytów spłaciliśmy w tym roku. Przestrzegałbym przed dużym optymizmem, bo to zadłużenie 
z pewnością  się  zwiększy,  oczywiście  za  Waszą zgodą,  a  to  dlatego,  że  chcemy nieco zmienić  
strukturę naszego zadłużenia. Jeśli podliczymy tegoroczny budżet i zostaną nam oszczędności, to 
chcielibyśmy również  w pierwszym kwartale  przyszłego  roku  spłacić  niektóre  raty  kapitałowe 
niektórych banków, tak by nasz WPF, nasza prognoza finansowa na kolejne lata wyglądała jeszcze 
lepiej. Ale w miejsce tych rat kapitałowych chcemy zaciągać pożyczki. Pożyczki, które są zwrotne,  
ale nie oprocentowane, więc ta struktura zadłużenia się zmieni. 
Nie wiem, czy Państwo zauważyliście, że przyszłoroczny budżet, jeśli chodzi o kwoty po stronie 
dochodów  i  wydatków,  jest  bardzo  zbliżony  właśnie  kwotowo  do  budżetu  tegorocznego,  ale 
zmieniła się troszeczkę jego struktura. Wcześniej więcej wydatków było majątkowych, teraz dzięki 
zmianie finansowania samorządów łatwiej się nam pracowało nad przyszłorocznym budżetem. I nie 
wiem czy Państwo zwróciliście uwagę, o czym mówiła Pani Skarbnik, że pozbyliśmy się zmory 
polskich samorządów, a mianowicie zbilansowania dochodów i wydatków bieżących. Nadwyżka 
dochodów  nad  wydatkami  bieżącymi  na  rok  przyszły  jest  spora,  bo  wynosi  ponad  4  mln  zł,  
a pamiętam takie budżety, gdzie wynosiła ona tylko kilkadziesiąt tysięcy, więc daje nam to dobry 
moment  wyjściowy  do  prac  w  roku  przyszłym.  Bardzo  bym  chciał,  żebyśmy  zrealizowali  te 
wszystkie  zadania  inwestycyjne,  które  zaplanowaliśmy  na  rok  przyszły,  a  przynajmniej  je 
rozpoczęli, ale dobrze wiemy, że niektóre pozycje, szczególnie te z małymi kwotami, są po to, by je 
utrzymać w budżecie i szukać, tak jak mówił zastępca, możliwości sfinansowania tych inwestycji. 
Na  pewno  nie  wszystkie  z  nich  będą  realizowane,  ale  wierzymy  i  mamy  nadzieję,  że  to 
dofinansowanie,  które  sobie  założyliśmy,  że  to  dofinansowanie  trafi  do  kasy  Miasta  w  roku 
przyszłym i będziemy mogli niektóre z tych zadań już rozpocząć. Jeszcze raz dziękuję i korzystając  



z okazji, życzę Państwu zdrowych, wesołych świąt i pomyślności w przyszłym roku. Również dla 
Waszych rodzin”. 

Ad. 9.     Podjęcie uchwał w sprawach:  
a)     ustalenia  procedury  przyjmowania  zgłoszeń  zewnętrznych  oraz  podejmowania  działań   
następczych,

Wiceprzewodnicząca Rady Iwona Pruchniewska odczytała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się”  podjęła  uchwałę  w sprawie   ustalenia  procedury  przyjmowania  zgłoszeń 
zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych.

Uchwała Nr X/75/2024
stanowi zał. nr 13 do protokołu z sesji

b)    zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju   
Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  istniejącej  Społecznej  Inicjatywie 
Mieszkaniowej KZN Pojezierze Sp. z o. o. z siedzibą w Elblągu,

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Rolka odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę  w sprawie  zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Pojezierze Sp. z o. o. z siedzibą w Elblągu.

Uchwała Nr X/76/2024
stanowi zał. nr 14 do protokołu z sesji

c)    zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju   
Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  istniejącej  Społecznej  Inicjatywie 
Mieszkaniowej KZN Pojezierze Sp. z o. o. z siedzibą w Elblągu,

Wiceprzewodnicząca Rady Iwona Pruchniewska odczytała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał radnych, czy mają pytania do projektu uchwały.



Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę  w sprawie  zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej 
Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej KZN Pojezierze Sp. z o. o. z siedzibą w Elblągu.

Uchwała Nr X/77/2024
stanowi zał. nr 15 do protokołu z sesji

d)     zmieniająca Uchwałę Nr XVI/173/2012 Rady Miasta Lubawa z dnia 27 czerwca 2012 r.   
w     sprawie  ustalenia  strefy  płatnego  parkowania  oraz  ustalenia  wysokości  i  sposobu   
pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego parkowania na 
terenie miasta Lubawa 

Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Rolka odczytał projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zapytał radnych, czy mają uwagi bądź pytania do projektu 
uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  13  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  zmieniającą  Uchwałę  Nr  XVI/173/2012  Rady  Miasta 
Lubawa z dnia 27 czerwca 2012 r. w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz ustalenia 
wysokości i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w strefie płatnego 
parkowania na terenie miasta Lubawa.

Uchwała Nr X/78/2024
stanowi zał. nr 16 do protokołu z sesji

Ad. 10. Zapytania w sprawach aktualnych problemów Miasta.
Ad. 11  .     Odpowiedzi na zapytania.  

Przewodniczący Rady zaprosił radnych do zadawania pytań w sprawach aktualnych problemów 
miasta. 
Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  podziękował  dyrektorom  i  kierownikom  jednostek 
miejskich  oraz  Państwu  Jurkowskim za  przesłane  życzenia  świąteczne,  a  następnie  w  imieniu 
własnym  oraz  wszystkich  radnych  złożył  życzenia  Mieszkańcom  Lubawy  oraz  gościom 
odwiedzającym nasze Miasto. 

Ad. 12  .   Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski stwierdził, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad 



X  zwyczajna  sesja  Rady  Miasta  Lubawa  dobiegła  końca  i podziękował  wszystkim  za  udział 
w obradach. 

Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi zał. nr  17 do protokołu z sesji

 Przewodniczący Rady 

     Jerzy Brodowski

Protokołowała
Joanna Szczepanek


